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M.RİFAT HİSARCIKLIOĞLU 
KARADENİZ EKONOMİ ZİRVESİ 

14 KASIM 2003, RİZE 
 
SAYIN BAŞBAKANIM, 
SAYIN BAKANLARIM, 
SAYIN VALİM, 
SAYIN MİLLETVEKİLLERİM, 
DEĞERLİ ODA VE BORSA BAŞKANLARIM, 
DEĞERLİ KATILIMCILAR, 
BASINIMIZIN KIYMETLİ MENSUPLARI, 
 
SİZLERİ ŞAHSIM VE TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ YÖNETİM KURULU ADINA 
SAYGIYLA SELAMLIYORUM. ÖNCELİKLE SAYIN BAŞBAKANIMIZA VE SAYIN BAKANLARIMIZA, 
BUGÜN BİZLERLE BİRLİKTE BULUNMALARINDAN ÖTÜRÜ TEŞEKKÜR EDİYORUZ.  
 
BAŞTA SAYIN BAŞBAKANIMIZ OLMAK ÜZERE, DEĞERLİ BAKANLARIMIZ, DEVAMLI OLARAK 
ÜLKEMİZİN ÜRETEN KESİMLERİNİN YANİ BİZLERİN YANINDA OLMUŞ, SORUNLARIMIZI 
DİNLEMİŞ VE ÇÖZÜMLER SAĞLAMIŞLARDIR. 
 
SAYIN BAŞBAKANIMIZIN VE BAKANLARIMIZIN BU TAVRI, HEPİMİZE DE MORAL AŞILAMAKTA, 
YATIRIM VE ÜRETİM İÇİN ŞEVK VERMEKTEDİR.  
 
SAYIN BAŞBAKANIM, 
 
BURADA GÖRDÜĞÜNÜZ ODA VE BORSA BAŞKANLARIMIZ, KARADENİZİN BEREKETİNİN VE 
ÇALIŞKANLIĞININ TEMSİLCİLERDİR. TÜRK EKONOMİSİNİN EN DİNAMİK İŞADAMLARININ VE 
GİRİŞİMCİLERİNİN, ÇOĞUNLUKLA BU BÖLGEDEN ÇIKMASI TESADÜF DEĞİLDİR.  
  
KARADENİZLİLER BUGÜN TÜRKİYE’NİN İDARESİNDE DE EN ÖN SAFLARDA YER 
ALMAKTADIRLAR. AMA BUNA RAĞMEN, KARADENİZ’İMİZ TÜRKİYE’NİN KALKINMASINDAN 
HAKKI OLAN PAYI ALAMAMAKTADIR. BUGÜNKÜ HALİYLE BÖLGEMİZ, GERİ KALMIŞ 3 BÖLGE 
ARASINDADIR.  
 
OYSA KARADENİZLİMİZ, TAŞI SIKIP EKMEĞİNİ ÇIKARMASINI BİLEN, GİRİŞİMCİ İNSANLARDIR. 
VE ONLAR SADECE, AYAKLARINDAKİ PRANGALARIN ÇIKARILMASINI İSTİYORLAR.    
 
BUGÜN KARADENİZ’İN EN BAŞTA GELEN SORUNU  ULAŞIMDIR. EKONOMİNİN BELKEMİĞİ 
OLAN TİCARETİN, ULAŞIM OLANAKLARINA PARALEL GELİŞTİĞİ DÜŞÜNÜLDÜĞÜNDE, 
KARADENİZ SAHİL YOLU'NUN ÖNEMİ, ORTAYA ÇIKMAKTADIR.  
 
SİLİKON VADİSİ BENZERİ, TEKNOLOJİ ÜRETEN BİR MERKEZİN KURULMASI İÇİN DE, 
KARADENİZ BÖLGESİ UYGUN İMKANLARA SAHİPTİR. 
 
TÜRKİYE, DÜNYADA ÇAY ÜRETİMİNDE 5. SIRADADIR. AMA SON 10 YILA BAKTIĞIMIZDA, 
İHRACAT RAKAMLARI SINIRLI KALMIŞTIR. ÖZELLİKLE, DOĞU VE GÜNEYDOĞU'DAN GİREN 
KAÇAK ÇAY MİKTARINDAKİ ARTIŞ, ÇAY ÜRETİCİSİNİ ZOR DURUMDA BIRAKMAKTADIR. 
 
50 MİLYON DOLAR’A ULAŞTIĞI TAHMİN EDİLEN, KAÇAK ÇAY GİRİŞİ MUTLAKA 
ÖNLENMELİDİR.  
 
HEM ÜRETİMİNDE VE HEM DE İHRACATDA, YÜZDE 70 PAY SAHİBİ OLDUĞUMUZ FINDIĞIN 
FİYATININ YURTDIŞINDA DEĞİL, BÖLGEDE BELİRLENMESİNİ SAĞLAMALIYIZ.  
 
TÜRKİYE’NİN EN ÇOK GELECEK VAAT EDEN TURİZM ALANI DA, KARADENİZ’DİR. EGE VE 
AKDENİZ SAHİLLERİNDEKİ, DOĞAYI TAHRİP EDEN HATALI YAPILAŞMADAN DERS ALINARAK, 
ÖNCE BÜTÜN BÖLGE İÇİN, ACİLEN BİR MASTER PLAN HAZIRLANMALI, ÇARPIK 
YAPILAŞMANIN ÖNÜNE BİR AN ÖNCE GEÇİLMELİDİR. AKSİ HALDE, BU BENZERSİZ 
COĞRAFYAYI KISA SÜRE KAYBETMEMİZ SÖZKONUSUDUR.  
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DEĞERLİ ARKADAŞLARIM, 
 
ASLINDA KARADENİZİN SIKINTILARI, DİĞER BÖLGERİMİZDEN ÇOK FARKLI DEĞİL. BUGÜN 
TÜRKİYE’NİN HER TARAFINDAKİ İNSANIMIZIN BİRİNCİ TALEBİ, YATIRIM VE ÜRETİM 
YAPILACAK BİR ORTAMIN TEMİNİDİR. 
 
SAYIN BAŞBAKANIMIZ GEÇENLERDE ÇOK GÜZEL İFADE ETTİ. ÜLKEMİZDE ÖYLE BİR ZİHNİYET 
OLUŞMAYA BAŞLADI Kİ, BİR ŞEY ÜRETMEK YERİNE, ÖNCE DEVLET KAPISINDAN İÇERİ ADIM 
ATILMAYA ÇALIŞILIYOR. 
 
OYSA DEVLET İSTİHDAM KAPISI DEĞİL, HİZMET MAKAMIDIR. İSTİHDAMI YARATACAK OLAN 
DA, SANACİMİZ VE TÜCCARIMIZDIR. KAMU ELİYLE YARATILAN İSTİHDAM VE BÜYÜME, 
GERÇEK DEĞİL HORMONLU’DUR.  
 
BU ZİHNİYETİN ÜLKEMİZE VERDİĞİ ZARARI 2001’DE GÖRDÜK. BİZİM 2.5 YILDIR HER 
PLATFORM ISRARLA VURGULADIĞIMIZ GİBİ, TÜRKİYE’DE, BÜYÜMENİN KAYNAĞI ÖZEL 
SEKTÖR OLMAK ZORUNDADIR. 
 
YİNE GEÇENLERDE SAYIN BAŞBAKANIMIZ DEĞİNMİŞ OLDUĞU ÇOK ÖNEMLİ BİR KONU VAR. 
BUGÜN TOPLUMDA BİR NUMARALI SORUN İŞSİZLİKTİR.  
 
KUŞKUSUZ EKONOMİNİN BÜYÜMESİ, İSTİHDAM YARATMANIN ESAS ANAHTARIDIR. ANCAK 
AYNI ZAMANDA İSTİHDAM DOSTU BİR BÜYÜMEYE İHTİYACIMIZ VAR. İSTİHDAM DOSTU 
BÜYÜME İSE İŞGÜCÜ MALİYETLERİNİ DÜŞÜRMEKLE SAĞLANABİLİR. 
 
DÜNYANIN İŞGÜCÜNÜ EN PAHALI KULLANAN EKONOMİSİNE SAHİBİZ. SSK TABAN PRİMİ İLE 
ASGARİ ÜCRET ARASINDAKİ FARK NEDENİYLE BU ORANLAR ASGARİ ÜCRETİN YÜZDE 89’UNA 
ULAŞIYOR. SON 5 YILDA ENFLASYON 8 KAT ARTARKEN, SSK PRİMİ TAM 24 KAT ARTIŞ 
GÖSTERMİŞTİR. 
 
BİZ TOBB OLARAK BUNDAN YAKLAŞIK 9 AY ÖNCE, 26 ŞUBAT TARİHLİ EKONOMİK SORUNLARI 
DEĞERLENDİRME KURULU TOPLANTISINDA, ÇÖZÜM ÖNERİMİZİ ORTAYA KOYDUK. 
 
MALİYE, HAZİNE VE ÇALIŞMA BAKANLARIMIZ İLE MUTABIK KALARAK DA, İLAVE İSTİHDAM 
YARATILMASI HALİNDE, MUHTASAR VERGİSİNİN YÜZDE 90’ININ, SSK PRİMİNİN İSE YÜZDE 
20’SİNİN, EN AZ 1 YIL SÜREYLE ALINMAMASINI KARARLAŞTIRDIK. 
 
ARKASINDAN IMF İLE YAPTIĞIMIZ GÖRÜŞMELERDE DE, BUNA BİR İTİRAZLARI OLMADIĞINI 
GÖRDÜK. 9 AYDIR BEKLEYEN BU TASARISININ BİR AN ÖNCE YASALAŞMASINI BEKLİYORUZ. 
 
BÖYLECE, SAYIN BAŞBAKANIMIZIN ÇOK HAKLI OLARAK, BÜYÜK HASSASİYETLE ÜZERİNDE 
DURDUĞU BU KONUDA, TÜRK ÖZEL SEKTÖRÜNÜN DE, SOSYAL SORUMLULUĞUN GEREĞİ 
OLARAK, ÜZERİNE DÜŞEN GÖREVİ YERİNE GETİRMESİ MÜMKÜN OLACAKTIR. 
 
SAYIN BAŞBAKANIM, 
 
SİZİN DE İFADE ETTİĞİNİZ ÜZERE TÜRKİYE, “BÜROKRATİK CUMHURİYET” ZİHNİYETİNDEN 
KURTULMAK ZORUNDADIR. 
 
BAKIN KARADENİZLİLER “ÇÜRÜK TEKNEYLE UZUN  SEFER OLMAZ” DERLER. AMA BUGÜN 
BİZLER, ÇÜRÜK BİR TEKNE İLE YOL ALMAYA ÇALIYORUZ. BU ÇÜRÜK TEKNENİN, TÜRKİYE'Yİ 
TAŞIMASI MÜMKÜN DEĞİLDİR.  
 
BU DURUMU BİR FIKRA İLE ANLATMAK İSTİYORUM. BAKIN, NUH PEYGAMBER BUGÜN 
YAŞASA NE OLURDU; VAHİY GELMİŞ, 1 YIL İÇİNDE BÜTÜN DÜNYA’NIN SULARLA 
KAPLANACAĞI SÖYLENMİŞ, BU YÜZDEN DE TÜM CANLILARDAN BİR ÇİFT KURTARMASI 
İSTENMİŞ. 
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BUNUN ÜZERİNDE NUH PEYGAMBER, GEMİYİ YAPMAYA KOYULUR. TAM 1 YIL GEÇER, 
TAYFUNLAR, FIRTINALAR BAŞLAR, DENİZLER KARIŞIR. GÖKYÜZÜNDEN BİR SES DUYULUR 
“NUH, GEMİ NEREDE” 
 
"TANRIM LÜTFEN AFFET!" DİYE AĞLAR NUH PEYGAMBER. "ELİMDEN GELENİ YAPTIM AMA 
BÜYÜK PROBLEMLER ÇIKTI.  
 
ÖNCE GEMİYİ İNŞA EDEBİLMEK İÇİN İZİN ALMAYA ÇALIŞTIM BENDEN, GEMİNİN AYRINTILI 
PLANLARINI 9 NÜSHA HALİNDE NOTERDEN ONAYLATIP, 3 AYRI ŞEHİRDEKİ 12 FARKLI 
KURUMDAN ONAY ALMAMI İSTEDİLER.  
 
ONDAN SONRA YANGIN ÖNLEME SİSTEMİ VE KURTARMA AYGITLARI İLE İLGİLİ OLARAK, İŞÇİ 
SAĞLIĞI VE İŞ GÜVENLİĞİ KURULUYLA GÖRÜŞMELERE BAŞLADIK. DAHA SONRA KOMŞUM 
İTİRAZ ETTİ. BAHÇEMDE GEMİYİ YAPMAMIN KURALLARA AYKIRI OLDUĞUNU SÖYLEDİ. 
ŞEHİR PLANLAMA KOMİSYONUNDAN İZİN ALMAK ZORUNDA KALDIM. 
 
GEMİ İÇİN AĞAÇ BULMAKTA ZORLUK ÇEKTİM. BAYKUŞLARI KORUMAKLA İLGİLİ YASA  
YÜZÜNDEN İZİN ÇIKMIYORDU. ORMAN BAKANLIĞI'NDAN AĞAÇLARIN BAYKUŞLARI 
KURTARMAK İÇİN OLDUĞUNA ZORLA İKNA EDİP İZİN ALDIM. 
 
AMA BALIKLARI VE VAHŞİ HAYATI KORUMA DERNEĞİ BAYKUŞLARI YAKALAMAMA İZİN 
VERMEDİ. BU YÜZDEN GEMİDE BAYKUŞ OLMAYACAK. MARANGOZLAR DERNEK KURDU VE 
GREVE GİTTİ. BEN DE İŞÇİ KONFEDERASYONUYLA GÖRÜŞMELERE BAŞLADIM. ŞİMDİ 16 
MARANGOZ VAR AMA HALA BAYKUŞ YOK. 
 
DİĞER HAYVANLARI TOPLARKEN HAYVAN HAKLARI KORUMA DERNEKLERİ DAVA AÇTI. HER 
CİNSTEN SADECE İKİ HAYVANI ALMAMA İTİRAZ ETTİLER. TAM DAVAYI KAZANMIŞTIM Kİ, 
ÇEVRE BAKANLIĞI, SENİN ÖNGÖRDÜĞÜN SELLE İLGİLİ OLARAK, ÇEVRESEL ETKİ RAPORU 
HAZIRLAMADAN, GEMİYİ BİTİREMEYECEĞİMİ SÖYLEDİ. 
 
MÜHENDİSLİK DAİRESİ, SEL PLANI İLE İLGİLİ AYRINTILI HARİTA İSTEDİ. HER TARAFA 
GÖNDERDİM. İMAR BAKANLIĞI, HEM GEMİYE, HEM DE GEMİYE ALACAĞIM TÜM CANLILARA, 
AYRI AYRI SİGORTA YAPILMASINI İSTEDİ, HALA TAMAMLAMAKLA UĞRAŞIYORUM.  
 
MALİYE BÜTÜN MAL VARLIKLARIMA EL KOYDU. ZİRA GEMİYİ VERGİ ÖDEMEMEK İÇİN 
ÜLKEDEN KAÇMAK AMACIYLA YAPTIĞIMI DÜŞÜNÜYORLAR. ULAŞTIRMA BAKANLIĞINDA BİR 
UYARI ALDIM. GEMİYİ, SU TAŞITI OLARAK KAYDETTİRMEYİ UNUTMUŞUM VERGİ BORCUM 
VARMIŞ. 
 
EN SON OLARAK İNSAN HAKLARI KURULU GEMİNİN YAPIMININ DEVAM ETMEMESİ İÇİN 
MAHKEME EMRİ ÇIKARTTI. DÜNYANIN SELLERLE KAPLANMASININ DİNİ BİR OLAY 
OLDUĞUNU VE ANAYASAYA AYKIRI BULDUKLARINI SÖYLÜYORLAR. SANIRIM GEMİYİ 5-6 
SENE İÇİNDE DE BİTİREMİYECEĞİM DİYE AĞLAMAYA BAŞLADI NUH PEYGAMBER.  
 
BİRDENBİRE, GÖKYÜZÜ AÇILMAYA, GÜNEŞ PARLAMAYA, DENİZLER DURULMAYA BAŞLADI. 
NUH UMUTLA GÖKYÜZÜNE BAKTI "YANİ DÜNYAYI MAHVETMEYECEK MİSİN 
TANRIM?""HAYIR" DEDİ TANRI, "BÜROKRASİ BU İŞİ ZATEN YAPMIŞ!" 
 
DEĞERLİ ARKADAŞLARIM, 
 
EN KÜÇÜK İŞTEN BİLE, "İMKÂN" VE “YETKİ” SAĞLAMAYI MARİFET BİLEN BÜROKRATİK 
ZİHNİYET, ÇOKTAN İFLAS ETMİŞTİR.  
 
AMA YILLAR İÇİNDE GÜÇLENMİŞ OLAN VE ELİNDEKİ EN KÜÇÜK BİR YETKİYİ BİLE 
BAŞKALARINA DEVRETMEKTEN KORKAN BÜROKRASİ, EN HANTAL YAPISIYLA ÖYLECE 
DURMAKTADIR. 
 
ŞU ANDA KAMU’DA ÇALIŞAN 2.5 MİLYON MEMURUN 200 BİN’İ SADECE DİĞER MEMURLARIN 
MAAŞ-BORDRO DÜZENLEME GİBİ İDARİ İŞLERİNİ YAPMAK İÇİN ÇALIŞMAKTADIR. NİYE 
BÖYLE OLUYOR. ÇÜNKÜ İŞ, MEMUR DOĞURMAZ AMA, MEMURLAR İŞ VE MEMUR DOĞURUR. 
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BUGÜNKÜ TEFTİŞ SİSTEMİNE BAKTIĞIMIZDA, 140 DENETİM BİRİMİ, 10 BİNLERCE MÜFETTİŞ, 
SAYFALARCA RAPOR VE SONUÇTA İŞ YAPMANIN CEZASIZ KALMADIĞI AMA YOLSUZLUK 
LİGİNDE ÜST SIRALARA TIRMANAN BİR ÜLKE GÖRÜYORUZ. 
 
HERGÜN, BASİT YEREL KONULARIN ÇÖZÜMÜ İÇİN MECLİS’E AKIN EDEN ONBİNLERCE KİŞİ, 
HANTAL MERKEZİ YÖNETİM YAPISININ DEĞİŞMESİ GEREKTİĞİNİ GÖRMEK İÇİN YETERLDİR. 
BUGÜNKÜ BÜROKRATİK YAPILANMADA “HAYIR DEMENİN, İCRAAT YAPMAMANIN YANİ 
TEMBELLİĞİN” BİR MALİYETİ YOKTUR. 
 
BAKIN ŞİMDİ, YABANCI BİR HEYET, TÜRKİYE’DEKİ KAMU YÖNETİMİNİ VE BÜROKRASİYİ 
İNCELEMİŞ VE ŞU KISA RAPORU HAZIRLAMIŞ; 
 

• YEVMEL BRİFİNG (HER GÜN TOPLANTI) 
• MEBZULEN TAHRİRAT (BOŞ YAZIŞMALAR) 
• HARFİYEN İTAAT (TAM İTAAT) 
• MAFİŞ İCRAAT (İCRAAT SIFIR) 

 
İŞTE BUGÜN HÜKÜMETİMİZ, HANTAL DEVLET YAPISINI DEĞİŞTİRMEK İÇİN, KAMU 
YÖNETİMİNDE KÖKLÜ BİR REFORMA GİTMEKTE, YEREL YÖNETİMLERE DAHA FAZLA YETKİ 
VE SORUMLULUK VERMEYE ÇALIŞMAKTADIR. 
 
ELBETTE BU “KAMU YÖNETİM” TASARISININ DA EKSİK OLAN YÖNLERİ BULUNMAKTADIR. 
AMA ŞUNU UNUTMAYALIM Kİ, DEĞİŞİM BİR SÜREÇTİR. BU REFORM SÜRECİ DE BİR DEFALIK 
OLMAYACAKTIR. 
 
SAYIN BAŞBAKANIM, 
 
TÜRKİYE’NİN ŞU ANDA İHTİYACI OLAN ŞEY, KAMU YÖNETİM REFORMU İLE BİRLİKTE, 
GEREKSİZ MEVZUATTAN ARINDIRMA VE MEVZUATI SADELEŞTİRME REFORMUDUR.  
 
CUMHURİYETİN KURULUŞUNDAN BUGÜNE KADAR, TOPLAM 13 BİN’E YAKIN KANUN 
ÇIKARILMIŞTIR. 9.000 CİVARINDAKİ KANUN VE KANUN HÜKMÜNDE KARARNAME İSE HALEN 
YÜRÜRLÜKTEDİR. 
 
ÇOK SAYIDA YASAL DÜZENLEME SÜRECİ SONUNDA, ZATEN KARIŞIK OLAN MEVZUAT 
SİSTEMİ, DAHA DA KARMAŞIK HALE GELMEKTEDİR. ÇÜNKÜ BİZİM KAMU İDARESİ, YENİ BİR 
KURUM KURMAKLA VEYA MEVZUAT ÇIKARMAKLA, SORUNU ÇÖZEBİLECEĞİ ŞEKLİNDE BİR 
ANLAYIŞA SAHİPTİR. 
 
DÜNYA BANKASI’NIN ESKİ TEMSİLCİSİ CHIBBER (-Kİ HİNDİSTANLIDIR) BİR GÜN ŞUNU 
SÖYLEMİŞTİ “HİNDİSTAN’IN DÜNYADA BAŞARILI OLDUĞU İKİ ALAN VAR. BİRİ GÜZELLİK 
YARIŞMALARI, İKİNCİSİ İSE BİLGİSAYAR YAZILIMLARI. ÇÜNKÜ HER İKİSİNİN DE BAKANLIĞI 
YOKTUR.    
 
ÖTE YANDAN KAMU YÖNETİM REFORMU SAYESİNDE 2 YILDIR DEVAMLI VURGULADIĞIMIZ 
BİR KONU GERÇEKLEŞMEKTEDİR. 
 
BAKIN, SON 5 YIL İÇİNDE, KÖY HİZMETLERİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ’NÜN, YATIRIMA AYIRDIĞI 
KAYNAK 1,4 MİLYAR DOLAR İKEN, PERSONEL VE DİĞER CARİ HARCAMALARI İSE 3,6 MİLYAR 
DOLAR’DIR.  
 
BU KURUMUN GEÇEN YILKİ BÜTÇESİ 1 MİLYAR DOLAR’A ULAŞMIŞTIR. BUNUN İSE SADECE 
YÜZD 27’Sİ YATIRIMA, YANİ KURUMUN ASLİ FAALİYETLERİNE HARCANMIŞTIR.  
 
İSTİHDAM SAĞLAMAK DIŞINDA BİR İŞLEVİ KALMAYAN KÖY HİZMETLERİNİN KALDIRILARAK, 
YEREL YÖNETİMLERE DEVRİNİ GERÇEKLEŞTİREN SAYIN BAŞBAKANIMIZI, BU KARARLI VE 
CESARETLİ TAVRINDAN ÖTÜRÜ KUTLUYOR VE TEŞEKKÜR EDİYORUZ.  
 
SAYIN BAŞBAKANIM, DEĞERLİ BAKANLARIM, 
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BUGÜN BURADA, BU ÜLKEYİ BÜYÜTECEK VE KALKINDIRACAK OLAN, TÜCCARLARIMIZ VE 
SANAYİCİLERİMİZ İLE BİR ARAYA GELDİĞİNİZ VE BU BÜYÜK KİTLENİN SESİNE KULAK 
VERDİĞİNİZ İÇİN TEKRAR TEŞEKKÜR EDİYORUM.  
 
BURADA GÖRDÜĞÜNÜZ ODA VE BORSA BAŞKANLARIMIZ, BULUNDUKLARI BÖLGENİN, 
TOPLUM ÖNDERLERİDİRLER. BURADA TARTIŞILAN, KONUŞULAN HER KONU, SADECE BU 
BÖLGEMİZİN DEĞİL, BİR MİLYONUN ÜZERİNDEKİ TÜRK MÜTEŞEBBİSİNİN BEKLENTİLERİDİR.  
 
SAYIN BAŞBAKANIMIZ BUGÜNE KADAR, GEREK SEÇİM BEYANNAMESİNDE VE GEREKSE DE 
HÜKÜMET PROGRAMINDA İFADE EDİLEN, KATILIMCI YÖNETİM ANLAYIŞI DOĞRULTUSUNDA 
BİR TAVIR SERGİLEMİŞTİR. 
 
BU YAPICI VE DİYALOĞA AÇIK TUTUMUNUN, ÜLKEMİZİN KARŞI KARŞIYA KALDIĞI 
MESELELERİN ÇÖZÜMÜNDE ÖNEMLİ BİR ROL OYNAYACAĞINA İNANIYORUM. HEPİMİZİN 
ÖZLEMİNİ DUYDUĞU, ZENGİN VE GÜÇLÜ TÜRKİYE HEDEFİMİZİN GERÇEKLEŞMESİ UZAK 
DEĞİLDİR.  
 
BİZ TÜRİYE’NİN PROBLEMLERİNİN AZİM VE GAYRETLE ÇÖZÜLEBİLECEĞİNE İNANIYORUZ. 
BUGÜN BURADA BULUNARAK BİZLERİ ONURLANDIRAN HERKESE TEŞEKKÜR EDİYOR, 
SAYGILARIMI SUNUYORUM. 


